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Informace z jednání rady obce 
rada obce schválila: 
 uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

věc. břemene - kNN pro par.č. 1036/2 s firmou 
Pešaut-montáže kabelů s.r.o.,  

 umístění kanalizačních přípojek pro pozemky 
par.č. 845/1, 845/4, 845/6 vedoucí přes obec. 
pozemky par.č. 809/8, 1063, k.ú. Brandýsek, 

 návrh pojmenování ulice Na Vyhlídce - od ul. 
Švermovská přes „školní cestu“ do zástavby 
rodin. domů u hřbitova par.č. 938/4, 938/68, 
938/65, 938/67, 938/66 a postupuje k projednání 
na zasedání zastupitelstva, 

 umístění upozornění na nezaplacená hrobová 
místa na hřbitově v Brandýsku, 

 finanční příspěvek ve výší 6 000,-Kč pro akci 
hasičská liga, kterou pořádal SDH Brandýsek, 
Kolektiv mladých hasičů dne 21.1.2017 ve 
Pcherách, 

 a pověřuje starostu vstoupit do jednání se 
starosty okolních obcí, kteří využívali obecní 
policii Stehelčeves o možném navázání další 
spolupráce a převedení obecní policie pod jiný 
subjekt, 

 uzavření smlouvy  o zřízení věc. břemene - kNN 
pro par.č. 254/19 s firmou ElektroŠkach s.r.o., č. 
IV-12-6018733, 

 finanční příspěvek 5.000,-Kč AVESu (zapsaný 
spolek pro ochranu ohrožených a 
handicapovaných živočichů a ekologickou 
výchovu, 

 pořádání cyklistického závodu – „Časovka 
jednotlivců do vrchu Knovíz“, který se koná dne 
22.4.2017 mezi obcemi Knovíz a Brandýsek na 
silnici č. III/00712, 

 uzavření dodatku č. 11/2017 s ČSAD MHD 
Kladno a.s. smlouvy o závazku veřejné služby ve 
vnitrostátní linkové osobní dopravě. Pro rok 2017 
se stanovuje celková prokazatelná ztráta ve výši 
72.000,-Kč, 

 podání žádosti o bezúplatný převod pozemku 
par.č. 579/1 (bývalého Svazarmu) ze Státního 
pozemkového úřadu, 

 podat žádost o dotaci na opravu hřbitovní zdi 
z Ministerstva pro místní rozvoj, 

 předat ke kontrole právnímu zástupci návrh 
nájemní smlouvy na provozování odstředivky kalů 
a návrh dodatku o servisních službách ke 

 

smlouvě o odvádění a čištění odpadních vod od 
společnosti Petr Kožený s.r.o., 

 cenu za inzerci v KIZOBu 5,-Kč za cm2, 
 prominutí poplatku za odpad pro rok 2017 

v nemovitosti Slánská. Nemovitost je pronajata a 
nájemce řeší komunální odpad s firmou Regios 
a.s. a firmou ECO-F  a.s., 

 pronájem tělocvičny pí. Hanzlíkové za 250,-
Kč/měsíčně (2x týdně aerobik pro děti). 

 
Informace pro občany  

Téměř v každé domácnosti se čas od času vyskytne 
menší či větší množství odpadních olejů. Ze všech těch 
lahví olejů, co vidíte tak krásně vyrovnané v obchodech, 
se stane odpad (obsah stejně jako obaly). Řečeno 
zjednodušeně – po tom, co se tuky usmaží nebo 
přesmaží, skončí svou záslužnou pouť ve většině 
případů buď ve výlevkách nebo záchodech. Na své další 
pouti kanalizací pak ucpávají kanalizační čerpadla tím, že 
se nabalují na jejich sondy, které tato čerpadla ovládají, a 
vyřazují je z provozu. Mimo této prosté činnosti se ještě 
tuky v kanalizacích zabývají tím, že urychlují korozi 
kanalizačního potrubí. Dělají to tak, že se v kanalizaci 
částečně rozkládají. Tak vznikají mastné kyseliny, no a ty 
mohou urychlit korozi už tak těžce zkoušených stěn 
kanálů a potrubí. Velmi „dobrou“ práci tuky odvádí i v 
čističkách odpadních vod, kamžto se dříve či později 
nakonec stejně dostanou. Zde nejraději narušují 
mechanický proces čištění odpadních vod. Netřeba 
dodávat, že jakákoli havárie na čistírně odpadních vod, 
která vznikne po větším množství tuku spláchnutých do 
kanalizace, je pro obec velice drahá a vyžaduje využití 
obecních prostředků, které by se daly účelněji využít 
jinde. 

Obec Brandýsek, proto pro své občany 
nabízí možnost odevzdat své použité jedlé 
oleje v dobře uzavřené např. PET lahvi ve 
svém sběrném místě, Brandýsek č. p. 2 
(bývalá Universa, pod knihovnou) a to 

poslední sobotu v měsíci od 09 do 11 hod, 
předáním obsluze u kontejneru na 

velkoobjemový odpad 
(člen našeho sboru dobrovolných hasičů) 

 

Děkujeme všem, kteří nám pomohou ušetřit naše 
finanční prostředky, abychom je mohli účelněji 
využít jinde. 
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Z HISTORIE OBCE 

NAŠI LÉKAŘI 
 

V polovině 19. stol. přibývalo v dolech pracovníků a bylo třeba lékaře. Mnoho roků zde působil 
doktor Hosser. Původně bydlel v Olšanech v domě č.p.22, později v kolonii na hořejším Brandýsku. 
Ten se dobře u obyvatelstva zapsal tím, že když v r.1864 řádila v Čechách „kolera“, tak radil: „Berte 
pro svou  potřebu vodu ze studánky u Šilhánů, tam voda stále odtéká a nikdo nemocen nebude!“ 
Tak se stalo a obec byla zachráněna. 
 
Po dr. Hosserovi nastoupil dr. Kocman, také byl oblíben. Bydlel u nádraží a musel dojíždět do nově 
postavené nemocnice u dolu Kübeck. Ordinoval do r.1890. 
Po něm nastoupil mladý doktor Josef Erben a působil zde 33 let. I ten je v ústech lidu vzpomínán s 
láskou za ochotu a lidovost. I vzniklo pořekadlo, že léčí „za otýpku sena“, a to proto, že mnohému 
hospodáři při dotazu, co bude povinen, řekl: „Dáte mně pro koníčky trochu sena!“ On totiž musel 
vydržovat kočího, aby mohl navštěvovat pacienty v okolí, ale i pacienty v nemocnici na Kübecku. 
Za těchto lékařů musela pro léky denně docházet do Slaného poslice, neboť lékárna v Brandýsku 
byla zřízena až v r.1928. 
 
V r.1924 nastoupil dr. Václav Šašek, který v době okupace za II. světové války získal  příjmení „táta 
havířů“, protože odpor havířů vůči okupantům podporoval uznávaje je nemocnými. Osudy  
dr. Václava Šaška a jeho syna Zdeňka Šaška jsou natolik zajímavé, že jim budu věnovat příští 
vydání KIZOBu. Dr. V. Šašek zemřel 15.12. 1944. 
 
Krátce zde působil MUDr. Václav Kramář, ten však koncem roku 1945 odchází.  
Od 15. dubna v Brandýsku ordinuje oblíbený MUDr. Jaroslav Hejduk. Ten již ordinuje ve 
Zdravotnické ulici, kde i bydlí, takže v nutném případě byl k dispozici i v noci. Jeho synové, Jaroslav 
a Ivan, se stali též lékaři. Jaroslav Hejduk zemřel 12. srpna 1967, buď na infarkt či anginu pectoris, 
údaje se liší. 
 
V r.1967 do naší obce přichází na půl roku mladý lékař MUDr. Vladimír Petr. Po něm necelý rok 
ordinuje MUDr. Ulrychová a od r. 1968 opět a už nastálo MUDr. Vladimír Petr, opět oblíbený lékař. V 
r.1993 je do užívání předáno současné zdravotní středisko. MUDr. Vladimír Petr působí v 
Brandýsku  rekordních 40 let – až do r.2007! Málokdo ví, že v mládí byl vynikajícím sportovcem, 
dokonce juniorským reprezentantem v gymnastice. MUDr. Petr zemřel na následky úderu do hlavy 
při nešťastném pádu z kola 27. listopadu 2009. 

Josef Řemínek kronikář obce 

 

Akademie třetího věku 
 

16.3.2017 od 16:00 hod. –  téma „Zábavná historie cestování“ 
20.4.2017 od 16:00 hod.  –  téma „Zábavná historie bydlení“ 
18.5.2017 od 16:00 hod.  –  téma „Zábavná historie peněz“ 

Semináře se budou konat v interaktivní třídě ZŠ v budově „B“ (vedle OÚ) 
Podzimní semestr – termíny budou upřesněny v červnu 2017. 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Brandýsek se koná 5.4.2017 od 18 hodin 
v zasedací místnosti obecního úřadu. 
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MARTIN KRAUS 
 
 Martin Kraus 
 (zvaný český 

Belmondo) s 
fanynkou Jitkou 
Smržovou, mj. 
vítězkou naší 
soutěže o 
nejlépe vánočně 
vyzdobený dům. 

      
 
 

Herec, narozen  22. března 1983 /33 let/ v Praze. Po 
krátké době se s rodiči  odstěhoval na samotu blízko 
Orlické přehrady. Má i mladšího bratra. Mezi jeho záliby 
patří jízda na koních a jejich chov. Ke koním ho to lákalo 
už od narození, protože jeho rodiče vlastní jezdecký 
statek, ve kterém Martin vyrůstal a bydlí zde dodnes. V 
roce 2014 se mu narodil syn Filip Kraus, kterého má se 
svojí dlouholetou přítelkyní Klárou. Mnoho lidí si myslí, že 
je příbuzný moderátora Jana Krause, ale jde pouze o 
shodu jmen. Hrál v pohádkách Kouzla králů nebo Duch 
nad zlato a znát ho můžete také ze seriálů Vyprávěj, 
Cesty domů či Svatby v Benátkách. Od sezóny 
2011/2012 je členem činohry Divadla na Vinohradech. V 
roce 2012 dostal cenu TýTý za Objev roku. Martina jsme 
vyzpovídali o přestávce divadelní kriminálky Něco zatajit, 
se kterou minulý rok na podzim přijel k nám do 
Brandýska. 
ZDÁ SE, ŽE JSTE MUŽ MNOHA TVÁŘÍ. JAKO 
CHLAPEC JSTE VYRŮSTAL NA KOŇSKÉM STATKU 
A PAK JSTE ŠEL NA PRŮMYSLOVKU. JAK VÁS TO 
NAPADLO? 
To je strašně lehký a měl jsem k tomu jednoduchý důvod. 
Měl jsem dva obrovský kamarády na základce, dva 
takový kumpány, a protože oni byli velice bystří 
v matematice, tak šli na průmyslovku. No a mně by se po 
nich stýskalo, tak jsem šel s nima. Jelikož ale já jsem 
v matematice bystrý nebyl, tak jsem tam strašně trpěl! No 
ale zase jsem byl se svýma nejlepšíma kamarádama na 
střední škole. Ale opravdu jsem to tam protrpěl... 
A VAŠE KROKY POTÉ SMĚŘOVALY NA JAMU… 
No ono to nebylo hned. Já jsem na té průmyslovce 
nějakým záhadným způsobem odmaturoval a zapřísáhl 
jsem se, že už v životě nebudu nic studovat. Jelikož jsem 
ale tvrdohlavej beran a nechtěl jsem být nadále závislej 
na našich, abych vždycky natáhl dlaň a dostal kapesný, 
tak jsem dělal spousty věcí. Třeba za barem, taky chvilku 
číšníka, pak osobního šoféra pro jednu společnost, 
pojišťováka, nabízel jsem i lístky do divadel, různý tarify a 
tak dále, až jsem se rozhodl, že odjedu s kamarádem do 
Anglie s vidinou, že zbohatneme a vrátíme se jako 
boháči. Na cestu tam jsem dostal knížku od mé bývalé 
partnerky, což byla autobiografie o Belmondovi. Je to 
teda hloupý, ale já jsem v životě nic nepřečetl, fakt ani 
jednu knížku, ale tuhle jsem přečetl jedním dechem. A 
právě tahle knížka a Belmondo byli pro mě takovej 
odrazovém můstek, že když jsem se po nějaký době 

vrátil z té Anglie, řekl jsem: maminko, tatínku, já budu 
studovat vysokou. A oni byli nadšení, protože si 
představovali nějakou zemědělku nebo veterinu, načež 
jsem jim řekl, že to bude herectví a oni si začli klepat na 
čelo. Nicméně já se do toho skutečně obul a začal jsem 
navštěvovat herecké hodiny u jednoho herce 
z příbramského divadla, který mě na tu školu a zkoušky 
připravoval. Nejprve jsem dělal  
na DAMU, ovšem tam mě nevzali a pak právě na JAMU, 
kam mě vzali. 
TO ŘÍKAL VÁŠ HERECKÝ KOLEGA, PAN JAN 
BUDAŘ, ŽE KDYŽ NĚKOHO NEVEZMOU NA DAMU, 
TAK TO PAK ZKUSÍ NA JAMU... 
/smích/ Tak to klidně do mě, ale já si myslím, že v tom 
Brně jsou daleko větší střelci... /opět smích/ 
PATŘÍTE K HERCŮM, KTEŘÍ VLÁDNOU 
CHARISMATICKÝM HLASEM. CO VY A DABING? 
Ne, já to neumím! Dokonce paní Talpová mě na vysoké 
z hodiny dabingu vyhodila, že na mě nemá nervy. Ale 
jinak dabéry obdivuju a myslím si, že to je řemeslo, který 
né každý zvládá. A to, že mám takovou barvu hlasu, není 
pochopitelně všechno! I přesto, že jsem pár nabídek 
dostal, tak mám k němu takovej respekt, že jsem to 
vzdal. Nejsem prostě ten správnej spíkr. 
A CO ROZHLAS? 
Tak ten opět ne! Nemám rád ty mikrofony a ty buňky,  
ve kterých se to všechno namlouvá a já nemám kam 
koukat, mám z toho totiž trošku fobii. Nesnáším u filmu 
ani ty postsynchrony, který se občas dělají. Já tam 
mlaskám, šustím, prostě tam mám trému. 
JAK NA VÁS PŮSOBÍ, ŽE VY JAKO HEREC 
VINOHRADSKÉHO DIVADLA, PAK JEDETE SEM 
K NÁM DO TOHO NAŠEHO STÁNKU - DO 
BRANDÝSKA? 
Jestli čekáte, že u mě nastal nějaký šok, tak musím říct,  
že vůbec ne! My tady ještě s kolegou Danielem Rousem 
jezdíme s jinou společností paní Homolové, také 
herečky, s velice úspěšnou komedií Manželský 
čtyřúhelník /pozn.red.: též se bude v Brandýsku hrát 
v příštím roce/.  
Tu hrajeme i po sokolovnách, ty štace jsou různý. A já, 
jelikož pocházím z venkova, tak je mi to tady u vás 
v Brandýsku blízký, mám rád odér té hospody a směs 
vůní jako je smažák s nikotinem a pivo. Naopak je mi to 
příjemný… Samozřejmě Vinohradské divadlo je krásný, 
ale tady je to zase druhý extrém, který mi vyhovuje, a 
mám pocit, že s těmi diváky máme k sobě tady blíž. 
PRO VŠECHNY ÚČINKUJÍCÍ V BRANDÝSKU JSME SI 
PŘIPRAVILI TAKOVOU MALOU HRU. Z NAŠEHO 
HRAVÉHO KLOBOUKU SI VYLOSUJÍ TŘI PÍSMENKA 
A MY PO NICH BUDEME CHTÍT, ABY ŘEKLI HNED 
TO PRVNÍ SLOVO, KTERÉ JE OD TOHO DANÉHO 
VYLOSOVANÉHO PÍSMENKA NAPADNE. 
C – cement, protože právě s taťkou na statku 
cementujeme  
Z – Zuzana, protože tak se jmenuje můj kůň  
J – jabko, protože tohle nemusím vysvětlovat  
DĚKUJEME ZA ROZHOVOR! 
 

Jana Vránová, Daniel Koťan,  
foto Martina Stiborová  
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ZŠ a MŠ Brandýsek 

Do školky přijel Ježíšek  

Když se děti vrátily po Vánocích do školky, našly ve 
svých třídách pod stromečky spoustu dárků. Na-
konec objevily ještě několik společných dárků, které 
byly ukryté pod stromečkem v naši víceúčelové 
herně. Děti dárky již plně a radostně využívají.  

 

Bubnování v kruhu  

 

Už podruhé naši školku navštívila skvělá hudební 
společnost s názvem „Bubnování v kruhu“. Jak 
napovídá název, děti pod vedením pana instruktora 
bubnovaly na africké bubínky, které byly  
rozestavěny do kruhu. Společně zpívali, cvičili i 
relaxovali. Tuto aktivitu máme velice rádi a těšíme 
se na příští návštěvu. 

 

Svátek Tří králů 

I do naší obce zavítali králové. Bylo jich ovšem 
trochu více než tři. Chlapci druhých tříd se oblékli 
do kostýmů králů. Společně s děvčaty vyrobili 
přáníčka a naučili se písničku „ My tři králové jdeme 
k Vám“. Na flétničku je doprovázel Jakub Kučera 
z 2.B. Děti se se vydaly na koledu po obci. 
Navštívily místní OÚ, poštu, obchody, … Zazpívaly 
a popřály cestou brandýským občanům hodně 
zdraví do nového roku 2017. 

 

Lyžařský výcvik 

Žáci 6. až 9. třídy se ve druhém lednovém týdnu 
zúčastnili lyžařského výcviku v Pasekách nad  
Jizerou. Využili bohaté sněhové nadílky a kvalitně 
upravených sjezdovek, zdokonalili se v lyžování. I 
úplní začátečníci si osvojili základní lyžařské 
dovednosti. Všichni chválili také pěkné ubytování i 
stravu. Denní program byl doplněn společenskými 
večery i tradiční diskotékou. 
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SDRUŽENÍ V OBCI 

SDH Brandýsek 
 

Výjezdová jednotka   
 

Výjezdová jednotka vyjela v posledním měsíci roku 
2016 k jedné události. Jednalo se o požár bytu 
v panelovém domě v kladenských Kročehlavech. 
V lednu byla jednotka povolána ke dvěma událostem. 
První z nich se odehrála 2. ledna v naší obci. Byl 
nahlášen požár stromu u zahrádek.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Druhá akce se odehrála 19. ledna, kdy byla jednotka 
povolána k požáru mezi obce Cvrčovice a Kladno-
Vrapice. V tomto případě jednotka nevyjížděla. 
 

7. ledna se konala výroční valná hromada sboru. 
Kromě velké částí členů našeho sboru se zúčastnili i 
někteří členové sborů okolních. Uvítali jsme návštěvu 
z Velvar a Stehelčevsi.  
Nejdříve starosta přivítal hosty, dále byly předneseny 
zprávy starosty SDH, velitele JSDH, vedoucí 
dětského kolektivu a nakonec zpráva revizora. 
Následně byl starostou představen plán činnosti pro 
rok 2017, proběhlo předání čestných uznání členům 
sboru a končilo se diskuzí.  
Čestné uznání za 20 let činnosti u SDH získal/a: 
Roman Ondráček, Stanislav Klíma, Jiří Linhart, 
Jaroslav Levák, Martina Leváková. 
Čestné uznání za 10 let činnosti u SDH získal/a: 
Denisa Kučinová, Josef Nekola. 
Čestné uznání za 6 let činnosti u SDH získal/a: 
David Korecký, Patricie Kasíková, Michaela Voňková. 
 

Nezahálí se ani  
na opravách  
zásahového 
vozidla CAS K 25 
LIAZ. Z vozidla 
bylo demontováno 
poškozené vodní 
čerpadlo, místo  

kterého se bude dávat repasované od firmy KOMET 
Pečky. Zároveň s čerpadlem byly zakoupeny nové 
kulové ventily a hliníkové boxy na hadice.  

 

Dětský kolektiv  
 
se během zimních měsíců schází v pravidelných 
časech v místní tělocvičně, kde děti trénují 
teoretické znalosti, například grafické a 
topografické značky, praktické dovednosti, 
například první pomoc a vázání uzlů a získávají 
odznaky odbornosti.  
Tyto znalosti se dětem hodily 21. ledna, kdy náš 
sbor pořádal V. kolo hasičské ligy v kulturním 
domě ve Pcherách.  
 

 
 
Této soutěže se zúčastnilo bezmála 150 dětí z 9 
různých sborů z kladenského okresu. Namátkou 
například mladí hasiči z Velvar, Hřebče, Žiliny, 
Dřínova nebo Braškova.  
Děti soutěžily v disciplínách jako první pomoc, 
vázání uzlů, stavění komínu z kostek, topografické 
a grafické značky, zatloukání hřebíku, znalost 
telefonních čísel tísňových linek, motání hadice na 
čas nebo poznávání zvířecích stop. Soutěže tak 
byly, jak čistě hasičské, tak i takové, které dětem 
rozšiřují obzory a zručnost.  
Naši mladší žáci se umístili na 10. místě a starší 
žáci na místě 6. 
 

 
 

Markéta Slapničková  
Velitel SDH Brandýsek 
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KULTURA 

“50 to sice není…… 
                                         ale 45 už je taky dost, ne?“ 

 

Ačkoliv jsem přesvědčen o tom, že nejsem schopen podat ani  seriózní ani objektivní, natož vyčerpávající  
výpověď o této události, tak snad právě proto se pokusím připomenout některým z Vás, kterých se tato  
událost někdy dotkla, anebo těm z Vás, které to bude zajímat, že nastala,… trvá… a v nějaké podobě snad  
zůstane i v budoucnu. Otázkou však je – a to ne zcela nepodstatnou – zda všichni, kterých se tato událost  
bezprostředně týká, budou ještě životaschopni…pokud ano, zda nebudou duchaprosti…pokud ne, zda budou  
pohybuschopni. Pokud ano…  Buďme však optimisty.  

To, co se vám pokusím sdělit, budou jen malé výlety pětačtyřiceti roky, které společně „prohrálo“ několik  
nadšenců. Možná, že je škoda, že v některých časových obdobích svého vývoje nebyli více progresivnější a  
dravější při útoku na tu pomyslnou bluegrassovou špičku v Československu, zvlášť když úroveň muziky, 
kterou produkovali, se této špičky určitě dotýkala. Ale kdo to dnes už ví.    

Název tohoto seriálu: Fechtýři - 50 to sice není  ale 45 už je taky dost, ne?“ není samoúčelný, ale znamená  
pouze to, že už v příštím roce 2018 to bude skutečně tak dávno, kdy všechno začalo. 

  
„Naučíš mě hrát na banjo?“, otázal jsem se jednoho dne na jaře 1973 Hanze, který se zrovna v parku „Na  

Hořejšáku“ snažil uchvátit místní děvčata svým zpěvem a hrou na tátovu kytaru. Už když jsem mu tenkrát  
podával nástroj, který se mi podařilo sehnat, aby ho odborně posoudil, se rozesmál a pak dodal: „Zahoď to a  
sežeň si něco jinýho“. A tak jsem s výsměchem přihlížejících „odtáh´“.  

Neměl jsem ho za to rád a byl jsem přesvědčen, že jen tak machroval před holkama. Asi po měsíci  
samostudia,kdy jsem si bříška prstů rozedřel do krve, jsem mu však musel dát za pravdu-nedalo se na to hrát. 

Sehnat banjo nebylo v těch letech nic jednoduchého. Originál z USA byl jen nesplnitelným snem, tak se to  
řešilo obvykle vlastní výrobou z konve od mléka. Mně se to však povedlo vyřešit koupí východoněmeckého  
banja značky „MARMA“. Je pravda, že koupené banjo mělo jen čtyři struny a já jsem jich potřeboval pět,ale to  
už se vyřešilo výměnou krku. Když jsem potom přišel za Hanzem, tak už mě neposlal „kamsi“, ale začal se   
mnou dokonce  hrát.  

Založit kapelu,    to nebylo v té době tak jednoduché. V blízkém okolí nebyl nikdo, kdo by byl trochu  
schopný, měl       kytaru a měl zájem o tento druh muziky. Ale zanedlouho se na nás usmálo  
štěstí.        Jednoho dne přišel Hanz s tím, že ví o někom, kdo má kytaru a kdo by byl  
schopen splnit          naše vysoké hudební nároky a není zdaleka. Cvrčovice skutečně nejsou  
daleko. A tak       se jednoho letního dne roku třiasedmdesátého objevil „Na Place“, kde jsme měli  
s Hanzem naší          zkoušku další zájemce. Přišel v kožených rukavicích na rukou a řekl 
 sebevědomě:    „Já jsem ňákej Boštík ze Cvrčovic a jsem tu skrz tu „kytáru“. A protože měl  

   skutečně i tu kytaru a uměl na ní několik akordů, tak byl přijat.       
   Posledním členem, dá se říci zakládajícím, byl Karel Mladý  

                                                                               - autobusák. Ten přišel krátce po panu Boštíkovi a byla mu  
                                             svěřena mandolína a zpěv. Zatímco Mirek Boštík „Široko“  

             se uvedl jako intelektuál, Karel se projevoval od samého 
                začátku jako romantik. Proto mu v kapele byly svěřovány 

     písničky s nádechem romantiky a s mluveným textem, 
    kterému on uměl svým sametovým barytonem vtisknout  
    odpovídající atmosféru.  

                                                                                          Nikdo z nás čtyř nebyl ničím výjimečný a neměl v těch  
                                                                                      letech vysoké ambice. Chtěli jsme prostě jen hrát,  
                                                                                       nejdříve jen pro sebe a později i pro ty druhé. Velkými  

          vzory pro nás byli zejména české kapely: Greenhorns,     
           Rangers, KTO a Mustangové, jejichž Písničky tvořily   

   zpočátku i náš repertoár.  
             A pokud jsem to ještě nenapsal,  
              tak jsme si dali jméno  T U L Á C I. 
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SPORT 

FK Brandýsek 
 

Minipřípravka, tedy děti do věku šesti let, se od 
začátku listopadu připravuje v tělocvičně Brandýsek 
(pondělí 16,30-17,30). Navíc počínaje prosincem  

zajíždíme na 
kladenské náměstí 
Starosty Pavla na 
ledovou plochu, 
kde se učíme 
bruslit. Dětské i 
dospělé brusle je 
možné půjčit přímo 
ve stánku.  

Z plánovaných turnajů na umělé trávě ve Slaném a 
v hale v Letňanech sešlo z provozních důvodů, ale 
připravujeme akce jiné. Vzhledem k vytíženosti 
brandýsecké tělocvičny se pouštíme do dalších 
sportovních aktivit, jak je z výše uvedeného patrné. 
Jakmile roztaje sníh, vyzkoušíme novou umělou 
trávu v sousedním Švermově, v plánu je návštěva 
horolezecké stěny na bývalém Koněvu na Kladně, 
fyzická příprava (krosové běhy), návštěva bazénu 
(Aquapark Kladno) ad. Máme za sebou první letošní 
Noci v tělocvičně (3.12.2016), z počátku ledna 2017 
a poloviny února 2017, kterých se zúčastnilo vždy 
přes 15 dětí a několik dospělých vedoucích. 
Jednotlivé noci jsou věkově zaměřeny vždy na 
určitou skupinu dětí, jsou velmi oblíbené, a proto je 
určitě ještě zopakujeme. Schvalováním prochází 
příprava mládežnické sezony 2017-2018, 
především personální obsazení jednotlivých 
věkových kategorií, pracovní brigády na hřišti a 
účast na kulturně společenských akcích v obci. 
Aktuálně též diskutujeme o možnosti spoluúčasti na 
dětském táboře Pa(r)ťáci. A v neposlední řadě je v 
plné přípravě květnový turnaj Pohár Osvobození 
(8.5.2017). Za pomoc a podporu při organizaci 
všem ještě jednou jménem dětí moc děkujeme.  
K tréninkům i všem uvedeným akcím zveme 
všechny malé zájemce, nejen fotbalisty. Nové 
kamarády stále přibíráme.   
 

Mladší a Starší přípravka své aktuality zveřejňuje 
na webových stránkách. Trenéři mládežnických 
kategorií budou v únoru 2017 vysláni k trenérským 
kurzům a zkouškám.  
 

A-tým začíná svou jarní přípravu v únoru 2017, 
první přátelské utkání na hřišti Kolče odehrajeme 
18.3.2017 a následující víkend 25/26.3.2017 je 
plánováno první kolo jarních odvet okresního 
přeboru. Závěrem zástupci VV FKB informují, že 
dne 15.1.2017 bylo ve Slaném aktivem klubů 
zvoleno nové vedení OFS Kladno. 
 
 

KARATE BRANDÝSEK 
 

Na Novoročním turnaji 
v Hradci Králové opět 
vzorně reprezentovali naši 
bojovníci Martina 
Nedvědová, Jan Richter, 
Pavel Žák a Jakub a Honza 
Tůmovi. Všichni zabojovali 
ve více kategoriích a umístili 
se na medailových místech. 
V BUDOKAI Shotokan 

Karate Do Dojo trénují děti od 6 do 19 let a někteří 
z nich i s rodiči. Především za to jsem rád. Jen málo 
rodičů najde čas, chuť a odvahu si s dětmi zacvičit, 
u nás to však chceme považovat za přirozené. 
Proto jsme před Vánocemi uspořádali trénink i 
s rodiči a všichni se dobře bavili. Karate Do je 
výborný a smysluplný způsob pohybu pro všechny. 
Více informací najdete na www.budokai.cz nebo na 
našem facebooku. 
OSS!!               Tomáš Tragan 

 

Rozpis utkání A-týmu FK Brandýsek 
jaro 2017 

14. kolo 
25.3.2017  15:00  Dubí -Brandýsek 
15. kolo  
1.4.2017  16:30 Brandýsek-V. Přítočno 
16. kolo 
8.4.2017  16:30     Lidice-Brandýsek 
17. kolo 
15.4.2017  17:00 Brandýsek-Černuc 
18. kolo  
22.4.2017  17:00 Kročehlavy-Brandýsek 
19. kolo  
29.4.2017  17:00 Brandýsek-K. Žehrovice 
20. kolo  
6.5.2017  17:00 Běleč-Brandýsek 
21. kolo 
13.5.2017  17:00 Brandýsek-Hrdlív 
22. kolo 
21.5.2017  17:00 Tuchlovice B-Brandýsek 
23. kolo  
28.5.2017  17:00 Slaný B-Brandýsek 
24. kolo 
3.6.2017  17:00 Brandýsek-Švermov 
25. kolo  
11.6.2017  17:00 Hostouň B-Brandýsek 
26. kolo 
17.6.2017  17:00 Brandýsek-Družec 
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REKLAMA/INZERCE/POZVÁNKY 
 

Na této stránce otiskneme Vaše reklamy a inzeráty. Cena reklamy je 5 kč/1cm2. Cena inzerátu je 25 kč v max. délce 55 
znaků. Inzeráty a reklamy posílejte na email info@brandysek.cz. Uzávěrka následujícího vydání je vždy 10. den sudého 
měsíce. Redakce si vyhrazuje právo na korekturu textu a v případě nevhodného obsahu nezveřejnění reklamy. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
¨ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
INFORMACE    
Pošta Brandýsek      Obecní úřad Brandýsek 
 
Tel.: 312 283 791      Tel.: 312 283 701 
PO: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-17:00 hod.  E-mail: info@brandysek.cz 
ÚT: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.   
ST: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-18:00 hod.  PO:  7:00-11:00 12:00-17:00 hod. 
ČT: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.  ST: 7:00-11:00 12:00-18:00 hod. 
PÁ: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.  ČT:           12:00-14:30 hod. 
 
Knihovna Brandýsek 
 
ÚT: 8:30-11:00 12:00-17:00 hod.  SO: 9:00-15:00 hod.     Tel.: 722 169 111 
ČT: 8:30-11:00 12:00-17:00 hod.  E-mail: brandysek.knihovna@seznam.cz 
         
HASIČI Brandýsek      Obecní policie Stehelčeves  
Tel.: 721 955 381      Tel.: 725 811 968 

 
Obecní úřad Brandýsek, IČO 00234168, Slánská 62, 273 41, Brandýsek, Telefon: 312 283 701,  
e-mail: info@brandysek.cz  www.brandysek.cz  www.facebook.com/obecBrandysek 
Redakční rada: David Korecký, Ladislava Tasutijová DiS, Ivona Černická, OÚ Brandýsek 
Vydávání schváleno Ministerstvem kultury ČR č.e. E 10346 ze dne 26.06.2000 
Datum vydání: 3.3.2017  
Adresa pro zasílání příspěvků a inzerátů:  redakce.kizob@seznam.cz   Příští číslo: Duben 2017 
Adresa pro zasílání inzerátů a reklam:  info@brandysek.cz 

Jsme aktivní rodina z Brandýsku se dvěma malými 
dětmi (4 a 1,5) a třetím na cestě.  

Rádi bychom mezi sebe přijali empatickou prima 
paní na dlouhodobou a pravidelnou výpomoc do 

domácnosti (náhradní babičku). 
 

Na Vaši nabídku se těšíme na 5tra@email.cz  


